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Nr OR-BR.0002.17.2016 

PROTOKOL Nr XVIII2016 

z siedemnastej Sesji Rady Gminy i Miasta Kozieglowy 

odbytcj w dniu 25 luty 2016 r. w godzinach 15,00 - 16,50 

w Urz~dzie Gminy i Miasta Kozieglowy 

Uchwaly podj~te na sesji: 

1. Uchwala Nr 1151XVIII2016 w sprawie zrDlan uchwaly budzetowej Gminy Miasta 

Kozieglowy na 2016 rok Nr 103/xv/20 15 z dnia 29 grudnia 2015 roku. 

2. Uchwala Nr 1161XVIII2016 w sprawie przyznania dotacji Parafii Rzymskokatolickiej 
w Pinczycach z przeznaczeniem na prace budowlane renowacja elewacji zabytkowego 

kosciola w Pinczycach, wpisanego do rejestru zabytk6w. 

3 . Uchwala Nr 117/XVII/2016 w sprawie nie wyrazenia zgody na wyodr((bnienie funduszu 

solecki ego w 2017 roku. 

4. Uchwala Nr 1181XV1I/2016 w sprawie upowaznienia Burmistrza Gminy Miasta 

Kozieglowy do ustalenia wysokosci niekt6rych cen i oplat. 

5. Uchwala Nr 1191XVU/2016 w sprawie sprzedaZy nieruchomosci. 

6. Uchwala Nr 120IXVIII2016 sprzedazy bezprzetargowej nieruchomosci na rzecz 

uZytkownika wieczystego. 

7. Uchwala Nr 1211XVII12016 sprawie wyraZenia zgody na przedluzenie umowy najmu. 

Uchwaly stanowi'l. zal'l.czniki nr 1 - 7 do protokolu. 

Radnych obecnych na sesji : 14 

Radny nieobecny: Pan Zenon Jarecki . 

Obradom sesji przewodniczyla Przewodnicz'l.ca Rady Gminy Miasta Kozieglowy Pani 

Joanna Kolodziejczyk. 

Protokolant: U rszula Dyj a. 

Spoza Rady w sesji uczestniczyli: 
- Zast((pca Burmistrza Pan Piotr Kolodziejczyk 

Komendant Komisariatu Policji w Kozieglowach Pan Zbigniew Berski 

- Kierownik Referatu Prewencji Komisariatu Policji w Kozieglowach Pan Krzysztof 

Macherzynski 



dzielnicowy Pan J acek Gonera 

Skarbnik GiM Pani Jadwiga Matyja 
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Radny Rady Powiatu w Myszkowie Pan J6zef Lazar 

Dyrektor ZEAOS Pani Katarzyna Zychowicz 
Dyrektor GMOPS Pani Agnieszka Klys 
Dyrektor M-GOPK Pani Renata Garleja 

Dyrektor ZUK Pan Zbigniew Polak 
Radca Prawny Urz«du GiM Pani Aneta Sosn6wka 
Kierownicy referat6w Urz«du GiM Kozieglowy, 
Przewodnicz<\.cy Samorz<\.du Mieszkanc6w Koziegl6w i Rosochacza oraz soltysi 

Porzadek obrad Sesji : 

1. Otwarcie sesji i stwierdzenie jej prawomocnosci. 

2. Przyj«cie protokolu z poprzedniej sesji. 
3. Powolanie Komisji Uchwal i Wniosk6w. 
4. Przedstawienie propozycji "Lokalnej mapy zagrozen" na terenie Gminy Miasta 

Kozieglowy. 
5. Podj«cie uchwaly w sprawie zmian w budzecie 2016 r. 

6. Podj«cie uchwaly w sprawie przyznania dotacji Parafii Rzymskokatolickiej w Pinczycach 
z przeznaczeniem na prace budowlane renowacja elewacji zabytkowego kosciola 
w Piilczycach, wpisanego do rejestru zabytk6w. 

7. Podj«cie uchwaly w sprawie funduszu solecki ego na 2017 rok. 
S. Podj«cie uchwaly w sprawie upowamienia Burmistrza Gminy i Miasta Kozieglowy do 

ustalenia wysokosci niekt6rych cen i oplat. 
9. Podj~cie uchwaly w sprawie sprzedaZy nieruchomosci. 
10. Podj~cie uchwaly w sprawie sprzedazy bezprzetargowej nieruchomosci na rzecz 

uzytkownika wieczystego. 

11. Projekt uchwaly w sprawie wyrazenia zgody na przedluzenie umowy najmu. 
12. Sprawozdanie z realizacji Gminnego Programu Przeciwdzialania Przemocy w Rodzinie 

w roku 2015 . 
13. Sprawozdanie roczne z realizacji zadan z zakresu wspierania Rodziny za rok 2015. 
14. Sprawozdanie Burmistrza Gminy i Miasta z dzialalnosci w okresie mi~dzysesyjnym . 

15.lnformacja Przewodnicz<\.cej Rady Gminy i Miasta 0 dzialaniach podejmowanych 
w okresie mi~dzysesyjnym. 

16. Interpelacje i zapytania radnych. 
17. Wolne wnioski. 
18. Zakonczenie obrad 17 Sesji. 
Porz<\.dek obrad sesji stano wi zal<\.cznik nr 8 do protokolu. 
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Przebieg obrad: 

Ad. pkt 1 

Przewodnicz<\cca Rady Gminy i Miasta Pani Joanna Kolodziejczyk dokonala otwarcia 

sesji, powitala przybylych na sesj~ na sesj~ radnych, zaproszonych gosci oraz wszystkich 

zebranych. 
Stwierdzila, ze sesja jest prawomocna. 
Listy obecnosci radnych i sohys6w i stanowi<\c zal<\cczniki nr 9,10 do protokolu. 

Ad. pkt2 

Przewodnicz<\cca Rady Pani Joanna Kolodziejczyk poinformowala, ze protok61 
z poprzedniej Sesji wywieszony byl w Urz,<dzie Gminy i Miasta , kazdy z radnych mial 
mozliwosc zapoznania s i~ z nim. Radni nie zglaszali uwag do protokolu z szesnastej sesji , 
kt6ra odbyla si,< w dniu 21 stycznia 2016 r. 

Protok61 z poprzedniej Sesji przyj~ty zostal przyj~ty 14 glosami "za" (jednoglosnie). 

Ad. pkt3 

Rada Gminy i Miasta Kozieglowy jednoglosnie powolala Komisj,< Uchwal i Wniosk6w 
w skladzie: 

1. Pan Grzegorz Pietrzyk 
2. Pan Marian Szmukier 
3. Pani Bozena Konopka 

Ad. pkt 4 

Komendant Komisariatu Policji w Kozieglowach Pan Zbigniew Berski przedstawil 
prezentacj,< multimedialn<\c propozycj i "Lokalnej mapy zagrozen", obej muj <\cc<\c: przest'<Pczosc, 
wykroczenia, wypadki drogowe. Mapa zagrozen jest projektem og6lnopolskim, kt6ry 
pozwoli na kierowanie sil i srodk6w tam, gdzie b,<dzie to konieczne z uwagi na popraw,< 
bezpieczenstwa. Konsultacje spoleczne maj<\c na celu poznanie rzeczywistych oczekiwan 
mieszkanc6w, a po zakonczonych konsultacjach zostan<\c opracowane mapy. Zebrani 
otrzymali do wypelnienia ankiety dla uczestnik6w debaty spolecznej dotycz<\ccej mapy 
zagrozen. 

Soltys wsi Post'<P Pan Stanislaw Oleksiak zapytal czy byly przypadki utoni,<cia. 
Pan Zbigniew Berski wyjasnil, ze mialo rniejsce samob6jstwo poprzez utoni,<cie. 

Soltys z Zabijaka Pan Arkadiusz Zenderowski zapytal 0 mozliwosc zlikwidowania problemu 
prostytucji przy DK-1. Gmina Siewierz z tym problem em sobie poradzila. 
Radny Powiatowy Pan J6zef Lazar dodal, ze jest to bardzo powamy problem , mieszkancy 
Zabijaka boj<\c si,< 0 Zycie i maj<\ctek. Dw6ch mieszkanc6w zagrodzilo pola, gdzie jest 
sprzyjaj<\ccy temu "procederowi" zagajnik. Jeden z nich zostal zepchni,<ty z roweru do rowu, 
a do drugiego ochroniarz tych pan przyjechal na plac i postraszyl go. 
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Komendant Komisariatu Zbigniew Berski, wyjasnil, ze prostytucja zgodnie z prawem nie jest 

przest<;pstwem. ladna z prostytutek nie mieszka na terenie gminy Kozieglowy. WczeSniej 
mieszkaly na terenie Siewierza, ale wyprowadzily si<;, bo mieszkaly nielegalnie. ie moma 
im nalozye mandatu za to ze stojlb jesli nie stwarzaj'l niebezpieczenstwa w ruchu drogowym. 
Stwarzaj'l zagrozenie tylko wtedy, jesli stoj'l zbyt blisko trasy .Policja wie 0 tyrn procederze, 
byly nakladane mandaty, ale jezeli te panie nie stwarzaj'l zagrozenia w ruchu drogowym nie 
rna podstaw by je ukarae. Pan Zbigniew Berski podkreslil, ze kazdy sygnal, ze dochodzi do 
przemocy nalezy zglaszae. 

Ad.pktS 

Pan Grzegorz Pietrzyk przedstawil projekt uchwaly w sprawie zmian w budzecie 

Gminy i Miasta Kozieglowy na rok 2016 (zal'lcznik nr 11 do protokolu). 
Przewodnicz'lca Rady Pani Joanna Kolodziejczyk poinformowala, ze zrniany 

w budzecie ornawiane byly na wspolnym posiedzeniu Komisji , podczas kt6rego radni 
zwr6cili uwag« na kwot<; 360.000 zl przeniesien wydatkow na budow<; szaletu publicznego 
w Kozieglowach. Ustalono, ze kosztorys powinien bye zweryfikowany, bo jest to kwota 
bardzo wysoka i na dzien dzisiejszy nie rna zgody na wydatki w takiej kwocie. W ci<tgu 
tygodnia kosztorys powinien bye urealniony i przedstawiony radnym. 
Radni nie wnosili uwag do projektu uchwaly . 

Uchwala Nr l1S/xvII/2016 w sprawie zrnian uchwaly budzetowej Gminy i Miasta 

Kozieglowy na 2016 rok Nr 103IXV/20l5 z dnia 29 grudnia 2015 roku zostala przyj<;ta 14 

glosami "za" (jednoglosnie). 

Ad. pkt 6 

Pan Marian Szmukier przedstawil projekt uchwaly w sprawie przyznania dotacji 
Parafii Rzyrnskokatolickiej w Pinczycach z przeznaczeniem na prace budowlane renowacja 

elewacji zabytkowego kosciola w Pinczycach, wpisanego do rejestru zabytk6w ( za1'lcznik 
nr 12 do protokolu). 

Radni nie wnosili uwag do projektu uchwaly . 

Uchwala Nr 1161XV II/2016 w sprawie przyznania dotacji Parafii Rzymskokatolickiej 
w Pinczycach z przeznaczeniem na prace budowlane renowacja elewacji zabytkowego 
kosciola w Piflczycach, wpisanego do rejestru zabytk6w zostala przyj<;ta 14 glosami "za" 
(jednoglosnie ). 

Ad. pkt 7 

Przewodnicz'lca Rady Pani Joanna Kolodziejczyk zwrocila si<; do Sohysow 
z zapytaniem jakie maj'lstanowisko w sprawie funduszu solecki ego na 2017 rok. 

Soltys Pan Marek Gruszka poinformowal, ze na dzisiejszym spotkaniu sohysow ustalono, 
ze podobnie jak w latach ubieglych rezygnuj'l z funduszu soieckiego. 
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Pani Bozena Konopka przedstawila projekt uchwaly w sprawie nie wyrazenia zgody 
na wyodn,:bnienie funduszu solecki ego w 2017 roku ( zalilcznik nr 13 do protokolu). 
Radni nie wnosili uwag do projektu uchwaly . 

Ucbwala Nr 1171XVII/2016 w sprawie nie wyrazenia zgody na wyodr\ebnienie funduszu 
solecki ego w 2017 roku zostala przyj\eta 14 glosami "za" Gednoglosnie) . 

Ad.pkt8 

Pan Grzegorz Pietrzyk przedstawil projekt uchwaly w sprawie upowaznienia 
Burmistrza Gminy i Miasta Kozieglowy do ustalenia wysokosci niekt6rych cen i oplat 
( zalilcznik nr 14 do protokoru). 
Radni nie wnosili uwag do projektu uchwaly . 

Ucbwala Nr 1181XVII/2016 w sprawie upowaZnienia Burrnistrza Gminy i Miasta 
Kozieglowy do ustalenia wysokosci niekt6rych cen i oplat zostala przyj\eta 14 glosami "za" 
Gednoglosnie). 

Ad.pkt9 

Pan Marian Szmukier przedstawil projekt uchwaly w spraWle sprzedaZy 
nieruchomosci (zalilcznik nr 15 do protokolu). 
Radni nie wnosili uwag do projeklu uchwaly . 

Ucbwala Nr 1191XV1I/2016 w sprawie sprzedaZy nieruchomosci zostala przyj\eta 14 

glosami "za" Gednoglosnie) . 

Ad. pkt 10 

Pani Bozena Konopka przedstawila projekt uchwaly w sprawie sprzedazy 
bezprzetargowej nieruchomosci na rzecz uzytkownika wieczystego ( zalilcznik nr 16 do 
protokolu). 
Radni nie wnosili uwag do projektu uchwaly . 

Ucbwala Nr 120/XVII/2016 w sprawie bezprzetargowej nieruchomosci na rzecz 
uzytkownika wieczystego zostala przyj\eta 14 glosami "za" Gednoglosnie) . 

Ad. pkt 11 

Pan Marian Szmukier przedstawil projekt uchwaly w sprawie wyrazenia zgody na 
przedluzenie umowy najmu (zalilcznik nr 17 do protokolu). 
Radni nie wnosili uwag do projektu uchwaly . 

Ucbwala Nr 121IXVII/2016 w sprawie wyraZenia zgody na przedluzenie umowy najmu 
zostala przyj\eta 14 glosami "za" Gednoglosnie) . 
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Ad. pkt 12 

Przewodnicz1tca Rady Pani Joanna Kolodziejczyk poinformowala, ze sprawozdanie 

z realizacji Gminnego Programu Przeciwdzialania Przemocy w Rodzinie w roku 2015 
omawiane bylo na wsp61nym posiedzeniu Komisji (zal1tcmik ill 18 do protokolu). Zapytala 
czy radni maj1t uwagi do przedstawionego sprawozdania. 
Radni nie zglaszali uwag. 

Sprawozdanie z realizacji Gminnego Programu Przeciwdzialania Przemocy w Rodzinie 
w roku 2015 zostalo przyjl(ta jednoglosnie. 

Ad. pkt 13 

Sprawozdanie rocme z realizacji zadail. z zakresu wspierania Rodziny za rok 2015 

(zal1tcznik ill 19 do protokolu) om6wione bylo r6wniez na wsp61nym posiedzeniu Komisji. 
Przewodnicz1tca Rady Pani Joanna Kolodziejczyk zapytala czy radni maj1t uwagi 
do przedstawionego sprawozdania. Radni nie zglaszali uwag. 

Sprawozdanie z realizacji zadail. z zakresu wspierania Rodziny za 20 IS rok zostalo przyjl(te 
jednoglosnie. 

Ad. pkt 14 

Zastl(pca Burmistrza Pan Piotr Kolodziejczyk przedstawil sprawozdanie z dzialalnosci 
w okresie mi«dzysesyjnym : 
- przygotowywane s1t dwa projekty dla mieszkail.c6w: solary i fotowoltaika. S1t dwie listy 
podstawowe: 500 os6b na solary i lista rezerwowa oraz fotowoltaika - 61 os6b, a projekt 
przygotowany na 91 os6b ( 30 os6b zrezygnowalo) , a na liscie rezerwowej jest 45 os6b. 
Do Narodowego Funduszu Ochrony Srodowiska wystosowano zapytanie 0 pozyczk« na 5 lat 
( fotowoltaika); 

- infrastruktura drogowa: droga powialowa Lgota G6rna-Mokrzesz-Nowa Kuznica bl(dzie 
wykonywana przy 50% wsp61finansowaniu z budzetu GiM Kozieglowy . Ustalono r6wniez, 
ze z dofinansowaniem budzetu GiM realizowana b«dzie droga powiatowa od DK-l 

w Kozieglowach w stron« Wojslawic. W dniu 29.02 br. odb«dzie si« spotkanie ze Starost1t 
odnosnie budowy chodnik6w w Piilczycach i w Winownie przy 50% dofinansowaniu 

z budzetu GiM Kozieglowy. Ogloszono przetarg na budow« drogi do oczyszczalni sciek6w 
w Kozieglowach; 

- otwarty zostal przetarg na odbi6r odpad6w, a najnizsz1t ofert« przedstawila dotychczasowa 
Firma Strach. Firma zaoferowala kwotf! 2 036 400 zl brutto. Jest to kwota por6wnywalna 
z poprzednirn przetargiem na zagospodarowanie odpad6w. W przetargu wystartowalo sZeSc 
firm . Czekamy na ewentualne pro testy innych oferent6w; 

- w dniu dzisiejszym w dokonanych zmianach w budzecie przeznaczono srodki na budow« 
szaletu miejskiego w Kozieglowach. Co do zasadnosci budowy Rada Gminy i Miasta nie rna 
uwag, ale uwagi pojawily si« co do kosztorysu, kt6ry b«dzie zweryfikowany; 

, f 



7 

- zlozone slt trzy wnioski w zakresie oswiaty , w sumie moma pozyskae 3 mIn zl ( szkoly: 
Pinczyce, Kozieglowy, Lgota G6ma), czekamy na weryfikacj«. W marcu b«dzie skladany 

wniosek z projektu ERAZMUS; 
- od I marca br. Pani Sawicka b«dzie pelnila obowi<\Zki Dyrektora Szkoly Podstawowej 
w Sied1cu Duzym, poniewaz dotychczasowy Dyrektor Pan Jacek Wylecial zostal Dyrektorem 

Szkoly Podstawowej w Cynkowie; 
- na p61metku slt zebrania sprawozdawczo-wyborcze w jednostkach asp. W ostatnim czasie 
byl problem z gotowoscilt bojowlt w Gniazdowie . Gmina nie jest organem kontrolnym dla 
jednostek strazy , ale przeznacza srodki na utrzymanie gotowosci bojowej. Jezeli jednostka 

nie rna gotowosci bojowej, powinna zglosie ten fakt do PSP. Zwr6cil uwag«, ze stan 
gotowosci bojowej moze bye kontrolowany przez PSP; 
- jest mozliwose pozyskania srodk6w finansowych z zakresu urzj(d6w pracy na formy 

wsparcia dzialalnosci gospodarczej : na utworzenie dzialalnosci oraz na doposazenie 
stanowisk pracy w istniejltcej dzialalnosci gospodarczej ; 
- do 18 marca br. w Agencji Restrukturyzacji i Modernizacji Rolnictwa moma wnioskowac 

o dotacj« do mleka i trzody chlewnej. Ponadto moma uzyskac srodki na modernizacj« 
gospodarstw rolnych - do 200.000 zl na zakup urzltdzeil i sprz«tu rolniczego; 

- w dniu wczorajszym wplynlt1 protest mieszkailc6w Siedlca Duzego wobec pr6b usuni«cia 
z budzetu Gminy i Miasta przez Rad« Gminy i Miasta Kozieglowy srodk6w na budow« 
chodnika w Sied1cu DuZym. Wyjasnil, ze w budzecie Gminy i Miasta Kozieglowy na rok 
bie:i:<tcy nie byla zapisana zadna kwota na ten chodnik. Byly ustalenia ze Starostwem ,ze 
dofinansowanie budowy chodnik6w uwarunkowane jest zabezpieczeniem srodk6w 

finansowych w budzecie Powiatu na realizacj« zadail w zakresie budowy dr6g powiatowych. 
PoniewaZ warunki zostaly spelnione i obie drogi b«dlt reaJizowane , ustalono ze z budzetu 

gminy i miasta Kozieglowy zostanie udzielone wsparcie na budow« chodnik6w przy drogach 
powiatowych w miejscowosciach: Piilczyce i Winowno. 

Ad; pkt 15 

Przewodniczltca Rady Pani Joanna Kolodziejczyk przedstawila inforrnacj« 
o dzialaniach podejrnowanych w okresie mi«dzysesyjnym. W okresie od ostatniej sesji Rady 
GiM w dniu 21 stycznia 2016 r. podejmowane dzialania to: 

przygotowanie porzltdku obrad biezltcej sesji, 
zwolanie wsp61nego posiedzenia komisji Rady, 
praca nad materialarni sesyjnymi 
Do Rady Gminy i Miasta wplyn«ly pisma: 
pismo Komendanta Powiatowego Policji w Myszkowie 0 udzielenie wsparcia 
finansowego na zakup samochodu do przewozu os6b zatrzymanych 
sprawozdanie z wysokosci srednich wynagrodzeil nauczycieli na poszczeg61nych 

stopniach awansu zawodowego w szkolach prowadzonych przez Gmin« i Miasto 
Kozieglowy w roku 2015 

pismo Zarzltdu Dr6g Wojew6dzkich w Katowicach dotyczltce planowanej przebudowy 
drogi wojew6dzkiej ill 791. Pismo to oraz notatk« sluzbowlt ze spotkania dotyczltcego 
przebudowy drogi wojew6dzkiej nr 789 w dniu dzisiejszyrn otrzymali wszyscy radni ; 

, -
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protest rnieszkail.c6w Siedlca Duzego zawleraJ<tcy sprzeciw wobec pr6by usuni~cia 

dofinansowania budowy chodnika przy drodze powiatowej w Siedlcu DuZyrn. 
Przewodnicz<tca Rady Pani Joanna Kolodziejczyk wyjasnila, ze Rada Grniny i Miasta nie 
rna zaplanowanych srodk6w na budow~ chodnika przy drodze powiatowej w Siedlcu 

DuZym. Jezeli Powiat zamierza budowac chodnik przy tej drodze , samorz<td gminy 
i miasta Kozieglowy nie widzi przeszk6d. 
do wiadomosci Rady wplyn~lo pismo Posel Pani Jadwigi Wisniewskiej, skierowane do 
Burmistrza Gminy i Miasta Kozieglowy 0 rozpoznanie sprawy Pana Mieczyslawa 

Kr6lewskiego dotycz<tcej uszkodzenia s<tczk6w melioracyjnych . Przewodnicz<tca Rady 
wyjasnila, ze sprawa ta byla wielokrotnie rozpatrywana, ale samorz<td nie rna rnozliwosci 
wydatkowania srodk6w publicznych na melioracjl; na prywatnej posesji. 

Ad. pkt 14 

Radni nie zglaszali pisemnych wniosk6w i interpelacji. 

Ad. pkt 15 

Wolne wnioski: 
Radny Rady Powiatu w Myszkowie Pan J6zef Lazar podzil;kowal Radzie za ufundowany dla 
Piilczyc obelisk oraz za udzielone wsparcie na remont zabytkowego Kosciola. Wyjasnil, 
ze nie byl wnioskodawc<t chodnik6w. W jego ocenie pod kontem bezpieczeilstwa bardziej 
zagrozone jest Winowno. Zam6wione s<t mapy dotycz<tce Winowna , najbardziej zasadnym 
bl;dzie budowa chodnika po lewej stronie od DK-l. Nadmienil, ze w Piilczycach mieszkail.cy 

juz od ponad 20 lat czekaj<tna chodnik. 
Pan J6zef Lazar prosil, by Grnina przyst@ila do Programu badail ultrasonograficznych 

dzieci, prowadzonych przez Fundacj~ Ronalda McDonalda z Warszawy. Badaniami obj~te s<t 
dzieci w wieku od 9 miesi~cy do 6 lat. Specjalistyczny ambulans moze przyjechac w miesi<tcu 
pazdzierniku br. Badania w danym miejscu przeprowadzane s<t na og6! w ci<tgu 2-3 dni, 
a koszt akcji ponosi partner spoleczny. Przy dw6ch dniach akcji jest mozliwosc przebadania 

okolo 120-130 dzieci , wil;C koszt badaniajednego dziecka wynosi w granicach 75-77 zl. Przy 
trzech dniach akcji koszt ten wynosi 70 zl. 
Przewodnicz<tca Rady Pani Joanna Kolodziejczyk odczytala tresc pisma zawieraj<tcego 
inforrnacj~ dotycZ<tc<t Programu badail. ultrasonograficznych dzieci, prowadzonych przez 
Fundacjl; Ronalda McDonalda (pismo w za!<tczeniu do protokolu). Podkresli!a, ze warto 
przyst@ic do Programu. 

Ad. pkt 16 

Wobec 

Ko!odziejczyk 
wyczerpama porZ<tdku obrad, PrzewodnicZ<tca 

zamkn~la obrady siedemnastej Sesj i Rady Gminy 
Rady Pani Joanna 

i Miasta Kozieglowy, 
dzi~kuj<tc radnym oraz zaproszonym gosciom za przybycie i udzial w sesji. 
Na tym ollrady siedemnastej Sesj i zakoilczono. 
ProtokoVi porz<tdzila: 

U'~ PRZE'lVc)L ~ , ,L ',C, , . . .I)y 
Gminy I M,,,t.l . oz iegl,:';y 


